
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov pri MsZ 
zo dňa 16.02.2011 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 16:00 do 19:50 h. v miestnosti č. 107/2 v Primaciálnom 
paláci 
 
 
Prítomní:  Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič , Radovan Jenčík, 
   Ing. Martin Borguľa , Ing. Jarmila Tvrdá, Ing. Ivo Nesrovnal 
 
Ospravedlnili sa:  - 
  
Neprítomní:    - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Prítomných oboznámil 
s upraveným programom rokovania. 
 
Upravený program rokovania: 
 
  1.  Kontrola záznamu z rokovania komisie dopravy a inf. systémov zo dňa 19.01.2011.   
  2.  Parkovanie pred Katedrálou sv. Martina. 
  3.  Návrh realizácie Nosného systému hromadnej dopravy mesta Bratislavy a jej regiónu. 
  4.  Aktuálny stav zabezpečenia Zimnej služby 2010/2011 a netechnologických úprav ciest -   
       informácia.   
  5.  Všeobecná informácia o činnosti spoločnosti Dopravný podnik Bratislava, a.s. 
  6.  Návrh na vydanie cenového výmeru na MHD v Bratislave. 
  7.  Plán dopravnej obslužnosti – Ročný projekt organizácie MHD v Bratislave. 
  8.  Prerokovanie Rámcovej náplne činnosti Komisie dopravy a inf. systémov MsZ. 
  9.  Prerokovanie rokovacieho poriadku Komisie dopravy a inf. systémov MsZ. 
10.  Rôzne. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 5            za: 5          proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Upravený program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu zo dňa 19.01.2011 
  
K záznamom z rokovania komisie zo dňa 19.01.2011 neboli žiadne pripomienky 
 
K bodu 2 
Parkovanie pred Katedrálou sv. Martina. 

 
JUDr. Ivo Nesrovnal, člen KDIS, navrhol zriadiť parkovanie osobných automobilov 

v rozšírenom priestore pred hlavným vchodom do Katedrály sv. Martina počas cirkevných 
sviatkov a nedieľ v čase bohoslužieb.  

 
 



Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 a) žiada  
 
 

oddelenie prevádzky dopravy v spolupráci s Mestskou časťou Bratislava Staré Mesto a  
Mestskou políciou návrh riešenia parkovania, vjazdu a výjazdu osobných automobilov na 
rozšírený priestor pred Katedrálou sv. Martina zo Staromestskej ulice v čase bohoslužieb počas 
cirkevných sviatkov a nedieľ. Informáciu o priebehu zabezpečenia predložiť na marcové 
zasadanie KDIS dňa 16.3.2011. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 5           za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 

 
 
K bodu 3 
Návrh realizácie Nosného systému hromadnej dopravy mesta Bratislavy a jej regiónu. 
 

Materiál uviedol Ing. Tibor Schlosser, CSc, hlavný dopravný inžinier magistrátu a Ing. 
Vladimír Kovalčík, generálny riaditeľ spoločnosti Metro Bratislava, a.s. V prezentácii uviedli 
časovú a vecnú chronológiu projektu TEN T -17 v minulosti a súčasné plány. V prvej etape je 
možné zrekonštruovať Starý most a postaviť električkovú trať s rozchodom 1000mm po 
Bosákovu ulicu. V druhej etape  jej pokračovanie po Janíkov dvor. V ďalšom finančnom 
období (2014-2020) je možné vybudovať podzemný tunel zo železničnou traťou na rozchode 
1435 mm od ŽST Filiálka popod Karadžičovu ulicu, ďalej pod Dunaj s pokračovaním 
v Petržalke pod koridorom Chorvátskeho ramena až po Janíkov Dvor s napojením na jestvujúce 
železničné trate. V ďalších etapách je predpoklad rekonštrukcie električkovej trate v centre 
mesta smerom na Hlavnú stanicu. 
Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
a) Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 berie na vedomie 
 
 

predložený materiál „Návrh realizácie Nosného systému hromadnej dopravy mesta Bratislavy 
a jej regiónu.“ 
 
 
 
 
 
 



b) Komisia dopravy a informačných systémov odmieta rokovať o takto zásadnom materiáli pod 
tlakom a s jednodňovým časom na prípravu, materiál vracia späť a  
 

žiada 
 

jeho opätovné prerokovanie až po plnom sfunkčnení magistrátu (viceprimátori a Mestská rada), 
až bude známy rozpočet a audit hospodárenia spoločnosti Metro Bratislava, a.s. už pod jej 
novým vedením. 
 
 
c) Pred ďalším prerokovaním materiálu „Návrh realizácie Nosného systému hromadnej 
dopravy mesta Bratislavy a jej regiónu.“ Komisia dopravy a informačných systémov 
 

žiada 
 

rokovanie na úrovni Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja, Bratislavského 
samosprávneho kraja, Hlavného mesta SR Bratislavy, dotknutých mestských častí a Európskej 
Komisie železníc. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 6          za: 5          proti: 1     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Aktuálny stav zabezpečenia Zimnej služby 2010/2011 a netechnologických úprav ciest -   
informácia.   
 

Materiál uviedla Ing. Janka Mešťaníková, vedúca oddelenia cestného hospodárstva 
magistrátu. V prezentácii uviedla aktuálny rozsah a priebeh zimnej údržby. Ďalej uviedla 
spôsoby organizačného a technického zabezpečenie zimnej údržby na komunikáciách 
v hlavnom meste SR Bratislave. Po odbornej diskusii bolo hlasované o nasledovnom znení 
uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 a) berie na vedomie  
 
 

predložený materiál „Aktuálny stav zabezpečenia Zimnej služby 2010/2011 
a netechnologických úprav ciest -  informácia.“   
  
                                                                  
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 



K bodu 5 
Všeobecná informácia o činnosti spoločnosti Dopravný podnik Bratislava, a.s. 
 

Materiál uviedol Ing. Pavel Derkay, generálny riaditeľ a predseda predstavenstva 
Dopravného podniku Bratislava, a.s. Popísal hlavné činnosti spoločnosti (preprava ľudí 
hromadnými dopravnými prostriedkami), činnosti súvisiace s prevádzkou (ľahká a  ťažká 
údržba dopravných prostriedkov) ako aj iné (spolupráca na investičných projektoch, 
nepravidelná doprava, prevádzkovanie autoškoly a odťahovej služby). Po odbornej diskusii 
bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 a) berie na vedomie  
 
 

predložený materiál „Všeobecná informácia o činnosti spoločnosti Dopravný podnik 
Bratislava, a.s.“ 
 
                                                                  
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 

 
 

 
K bodu 6 
Návrh na vydanie cenového výmeru na MHD v Bratislave. 
 

Materiál uviedol Ing. Pavel Derkay, generálny riaditeľ a predseda predstavenstva 
Dopravného podniku Bratislava, a.s. Popísal dôvody návrhu zvyšovania cestovného MHD 
v Bratislave (zvyšovanie cien nafty, elektrickej energie, spotrebnej dane ako aj inflácie). Návrh 
zvýšenia cestovného bol predložený v dvoch variantoch.  Po odbornej diskusii bolo hlasované o 
nasledovnom znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 a) berie na vedomie  
 
 

predložený materiál „Návrh na vydanie cenového výmeru na MHD v Bratislave.“ 
 
 
 



b) odporúča 
 
 

primátorovi hlavného mesta SR Bratislavy  neschváliť cenový výmer ani v jednom variante 
 
 

c) žiada 
 

generálneho riaditeľa Dopravného podniku Bratislava, a.s. predložiť: 
 
- analýzu interných zdrojov rastu DPB, a.s.  
- pohľadávky DPB, a.s. ku dňu 31.12.2010 
 
Materiály predložiť na marcovej komisii dňa 16.3.2011  
 
                                                                  
Hlasovanie:     prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 7 
Plán dopravnej obslužnosti – Ročný projekt organizácie MHD v Bratislave. 
 

Materiál uviedol Ing. Bronislav Weigl, riaditeľ rezortu prevádzky a techniky 
Dopravného podniku Bratislava, a.s. Popísal návrh prevádzky MHD v roku 2011. V  Ročnom 
projekte na rok 2011 je spracovaná optimalizácia trás menej vyťažených liniek MHD, 
podložená dopravnými prieskumami. Po odbornej diskusii bolo hlasované o nasledovnom 
znení uznesenia.  
 

 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 a) berie na vedomie  
 
 

predložený materiál „Plán dopravnej obslužnosti – Ročný projekt organizácie MHD 
v Bratislave.“ 

 
 

Hlasovanie:     prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 



K bodu 8 
Prerokovanie Rámcovej náplne činnosti Komisie dopravy a inf. systémov MsZ. 
 
 

Materiál uviedol predseda Komisie dopravy a informačných systémov MsZ Mgr. Jozef 
Uhler. 
Oboznámil členov komisie s náplňou činnosti Komisie dopravy a informačných systémov MsZ. 
 

 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 a) berie na vedomie  
 
 

predložený materiál „Rámcová náplň činnosti Komisie dopravy a informačných systémov 
MsZ.“ 

 
 

Hlasovanie:     prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 9 
Prerokovanie rokovacieho poriadku Komisie dopravy a inf. systémov MsZ. 
 

Materiál uviedol predseda Komisie dopravy a informačných systémov MsZ Mgr. Jozef 
Uhler. 
Oboznámil členov komisie s upraveným znením Rokovacieho poriadku komisie.  
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
 

 a) schvaľuje  
 
 

predložený materiál „Rokovací poriadok Komisie dopravy a informačných systémov MsZ.“ ku 
dňu 16.02.2011. 

 
 

Hlasovanie:     prítomní: 4          za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 



 
K bodu 10 
Rôzne 
 

Predseda Komisie dopravy a informačných systémov MsZ Mgr. Jozef Uhler predstavil 
kandidátov na členov komisie – neposlancov, ktorí prejavili záujem o členstvo v komisii. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

             predseda komisie 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
             tajomník komisie 
 
 
 
 
 


